
    

MARKER KOMMUNE 
 

 

 

 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Marker rådhus, kommunestyresalen 
Møtedato: 25.10.2011 
Tidspunkt: 17.30  
 
 
Funksjon  Navn       
Leder Stein Erik Lauvås   

Medlem Rita Berget Lindblad   

Medlem Roy Sverre Hagen   

Medlem Kirsten Hofseth   

Medlem Nils Henrik Olsson   

Medlem Inger Anita Ruud   

Medlem Gunnar Leren   

Medlem Magne Nesset   

Medlem Kjersti Nythe Nilsen   

Medlem Roy Gunnar Løvstad   

Medlem John Brynild Bakken   

Medlem Roger Fredriksen   

Medlem Wenche Rigmor Berg   

Medlem Morten Andre` Bakker   

Medlem Karen Eg Taraldrud   

Medlem Barbro Elisabeth Kvaal   

Medlem Marianne Huse   

Medlem Agnar Sigmund Husebråten   

Medlem Camilla B. Husebråten   

Medlem Georg Spernes   

Medlem Amund Willum Rakkestad   

Medlem Theodor Bye   

Medlem Nora Rakkestad   

Medlem Per Olav Hellgren   

Medlem Grete Dorthea Bjerke   
 
 



  

Følgende fra administrasjonen møtte: 
Rådmann Eva Enkerud. 
Behandlede saker: 49/11-53/11 
 
 
 
 
Stein Erik Lauvås  
Ordfører  
 Eva Enkerud 
 rådmann 
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Innkallingen var foretatt i samsvar med reglementets § 4. 

Kommunestyrets møte har vært kunngjort ved annonse i  Smaalenenes avis og på 
marker.kommune.no.   
  
25 av 25 medlemmer var tilstede og ordføreren erklærte møtet for lovlig satt.  
  
Ordfører ønsket kommunestyret, representanter fra administrasjonen og tilhørere vel møtt. 
Det ble ikke stilt noen spørsmål under innbyggernes spørretime. 
 

49/11  
Godkjenning av protokoll  
 
Vedtak: 
Protokoll fra kommunestyrets møte 27.09.2011 ble enstemmig godkjent. 
 
Det ble gitt informasjon ang. bevilgning til varmepumpene ved Marker Bo- og servicesenteret 
og Rådhuset v/kommunalsjef Vidar Østenby. 
 
  

50/11  
Miljørettet Helsevern Indre Østfold IKS – Oppsigelse av avtale. 
 
Rådmannens forslag til innstilling: 
Marker Kommune sier opp sin avtale om deltagelse i Miljørettet helsevern Indre Østfold IKS 
med virkning fra 01.07.12 med hjemmel i selskapsavtalens §15. 
Marker kommune vil søke samarbeid med kommunene i Indre Østfold om lovpliktige 
oppgaver som kommunene til enhver tid har innen området miljørettet helsevern. 
 
Behandling i Oppvekst og omsorgsutvalget 11.10.2011: 
Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Behandling i kommunestyret: 
Oppvekst og omsorgsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak i kommunestyret: 
Marker Kommune sier opp sin avtale om deltagelse i Miljørettet helsevern Indre Østfold IKS 
med virkning fra 01.07.12 med hjemmel i selskapsavtalens §15. 
Marker kommune vil søke samarbeid med kommunene i Indre Østfold om lovpliktige 
oppgaver som kommunene til enhver tid har innen området miljørettet helsevern. 
 
  

51/11  
Fritak fra gebyr for hytterenovasjon - prinsipiell sak  
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Marker kommune følger samme praksis som nabokommunene.  Alle hytter, fritidshus, 
ubebodde boliger, husmannsplasser, skogshusvære og lignende skal betale hytterenovasjon. 
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Behandling i Plan- og miljøutvalget: 
Gunnar Leren fremmet følgende forslag til vedtak i tillegg til rådmannens: 
Utvalget oversender saken til kommunestyret for endelig godkjenning. 
 
Behandling: 
Representanten Theodor Bye, SP fremmet følgende tillegg: 
Tar opp saken i forbindelse med budsjett 2013. 
 
Plan og miljøutvalgets innstilling med tillegg fra Theodor Bye  ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak i kommunestyret: 
Marker kommune følger samme praksis som nabokommunene.  Alle hytter, fritidshus, 
ubebodde boliger, husmannsplasser, skogshusvære og lignende skal betale hytterenovasjon. 
 
Tar opp saken i forbindelse med budsjett 2013. 
 
  

52/11  
Godkjenning av barnehageplan 2011-2014  
 
Rådmannens forslag til innstilling: 
Barnehageplan for 2011-2014 godkjennes. 
 
Behandling i oppvekst og omsorgsutvalget: 
Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Behandling: 
Representanten Karen Eg Taraldrud (H)  fremmet følgende tillegg: 
Saken utsettes og fremmes igjen for kommunestyret med følgende opplysninger, vurderinger 
og bestemmelser: 

• de enkelte  barnehagers kapasitet fordelt på aldersgrupper 
• forventet behov for barnehageplasser i planperioden 
• plan for håndtering av utilstrekkelig eller overflødig kapasitet. 
• behov/ønske om samarbeid med andre kommuner 
• vurdering av barnehagens lokalisering, især med tanke på pendlerfamiliens behov. 
 

Det ble først votert over utsettelsesforslaget som falt med 2 stemmer. 
Deretter ble Oppvekst og omsorgsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak i kommunestyret: 
Barnehageplan for 2011-2014 godkjennes. 
 
  

53/11  

Eventuell spørretime  
Ingen spørsmål ble stilt. 
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